
VILLROA VEL Referat styremøte 5/2024

Tid: 3.sept kl 1800-2010

Sted: Gnolla 259

Fysisk tilstede: Svein J Sandvik (leder) – SJS 
Odin Tangerud (nestleder)  - OT
Ellen Bakke Dobloug (styremedlem) – EBD

På telefon: Svein H Bjerkesmoen (styremedlem) – SHB
Asbjørn Bjellånes (kasserer) – AB

Ikke tilstede: -

Sak Innhold Ansvar Frist

1. Innledning 
og oppfølging 
av saker fra 
forrige møte 

• Styreleder har ikke fått kontakt med de øvrige 
hytteeierforeningene i Bittermarka/Flendalen enda.

• Endringene mtp tilganger/rettigheter hos Dnb og Conta er 
endelig ferdigstilt. 

• Villroa vel har fått aksept for å gjøre medlemsbladet fra Norges 
hytteeierforening tilgjengelig for våre medlemmer.

• Gjennomførte tiltak/dugnader 2024: Det meste på årets plan er 
gjort, dvs:
◦ De planlagte kloppene i Grasbekkåsen og ved 

Storkjeldkanken er på plass, og Helmdalskoia 
(Villmannsbakken) er ferdig oppgradert med platting, ny og 
bredere sti samt utjevning av selve bakken.

◦ Turstien fra Grasbekkåsen til Villrokanken er ryddet og 
blåmerket. Det samme med stien fra Lushattløa langs 
Gnollamyra ned til Gnolla 1. Stien rundt Storkjeldkanken er 
også ryddet, men her har "noen andre" rødmerket deler av 
stien.

◦ Sykkelstien/kloppstien fra Gnolla 2 til Fjellia sør er utbedret.
◦ Det er dessuten utført vedlikehold på alle tre gapahukene 

(beising mv).
• Gjenstående tiltak iht vedtatt plan for 2024 er:

◦ Skilting av stier - ikke gjennomført i år da FSS vil avvente å 
se alle behov under et (stier, skiløyper og scootertrasèer) - 
billigere jo flere skilt man bestiller.

◦ Ryddedugnad i skitrasèene og Villmannsbakken før snøen 
kommer. Har ikke fått låne ryddesag, og blir derfor ikke 
gjennomført.

◦ Opprydding/fornying/modernisering av hjemmesiden(e). 
• Styreleder har vært i kontakt med Trysil kommune og bekreftet 

at Villroa vel ønsker å etablere stolpejakt fra sommeren 2025 av. 
Kartutsnitt blir ca 5x3,5 km (Høgland i sør, Rømonysætra i nord)

• Lør 14.sept var Lars Haugen fra firmaet "Gravhaugen" i Villroa 
for å ta en innledende vurdering av mulighetene for å få etablert 
en tilrettelagt sti i området (for lettere tilgang til naturen for alle),
kombinert med en sykkelløype i tilknytning til Villmannsbakken.
Dette var bare en forundersøkelse - ingen forpliktelser.  

• Styreleder har tatt på seg oppgaven med å rydde/merke opp stien 
fra Gnolla 1 og ned til Høgland. Dette var en sti som ble hyppig 
brukt tilbake i tid, og foreløpig rekognosering tyder på at det vil 
bli en fin og stort sett tørr sti. Neste års stoplejakt vil bli brukt til 

SJS

SJS

ASAP

Fort-
løpende



å øke trafikken på denne stien. 

Saker til oppfølging:
- Styreleder vil ta kontakt med web-redaktør mtp opprydding, fornying 
og modernisering av hjemmesiden(e) til Villroa vel.
- Styreleder vil ila høsten/vinteren søke å etablere en arbeidsgruppe for å 
gjennomføre en mulighetsstudie mtp tilrettelagt sti i området. Her bør 
FSS delta, det samme med Ungdomslaget Flendølen (ULF) og selvsagt 
Villroa vel. En stiekspert bør også være med (Lars Haugen). Avhengig av
utfallet av mulighetsstudien vil det være aktuelt å gå videre med å utvikle
et mer detaljert konsept. Styret i Villroa vel vil måtte saksbehandle og 
godkjenne konseptplanen før det evt blir aktuelt å gå videre med et slikt 
stort prosjekt.
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2. Økonomi-
status

Skriftlig Ø-status ble sendt ut til styremedlemmene i forkant av møtet (se
vedlegg):

• Villroa vel har mottatt støtte fra Maxbo Trysil (kr 1.500,-).
• Prognosen for året tilsier at kommer til å gå ca kr 10.000,- i 

minus. Dette er noe bedre enn budsjettert. 
• Antall betalende medlemmer per i dag er 161. Det er nå for sent 

å purre på de resterende 30 som har sagt seg interessert i å være 
medlemmer. Bør begynne tidligere neste år. 

• Styret diskuterte behovet for forsikring på gapahukene (mot 
brann, naturskade og hærverk). Hvis den samlede verdiene på de 
3 gapahukene settes til 210 tusen (70 tusen hver), vil årspremien 
være på ca 2.600,-.

Saker til oppfølging:
- Faktura for medlemskap 2025 sendes ut i jan/feb. Frist settes slik slik at
vi kan gjennomføre en purring før påsken (og årsmøtet).
- Forsikring iverksettes på gapahukene.
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3. Nytt utkast 
til avtale med 
FSS 

Bakgrunn: Villroa vel siste forslag ble tatt opp i styremøtet til FSS i sept, 
og vi har i etterkant av dette mottatt et nytt utkast fra FSS.
Styret gjennomgikk det nye utkastet på dette møtet, og vi har utviklet et 
revidert forslag. Dersom FSS godtar innholdet i våre justeringer er styret 
i VV klar til å signere avtalen.
   
Saker til oppfølging:
- Det gjennomgåtte utkastet fra styret i VV oversendes FSS. SJS ASAP

4. Oppstart 
planlegging 
virksomhet 
2025

Den vedtatte prinsipielle tilnærmingen til hvilke tiltak Villroa vel skal 
iverksette (ref forrige styremøte) legges til grunn for virksomheten i 
2025. 

Planlegging (og budsjettering) av mulige tiltak i 2025 må gjennomføres 
fram til første styremøte i 2025 (feb - ifm vinterferien). Da vil planen for 
2025 bli lagt, men vedtas endelig på årsmøtet i april: 

• Etablere stolpejakt: Må koord med Trysil kommune, og 
planlegge innkjøp og utarbeide forslag til budsjett 

• Skilting langs stier og skitraseer: Det må samles inn og 
registreres behov for skilting (systematisere)

• Klopper (plankestier): Det må samles inn og registreres behov 
for klopper (systematisere)

• «Pausebenker» på fine utsiktspunkter: Ordnes med motorsaga på 
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fine steder.
• Fellesarrangementer: Vurdere mulighet til et eller flere arr i 

tillegg til påskearrangementet. Medlemmene Ann Cathrin 
Løken/Rolf Ole Syversen bes ta på seg å foreta denne 
vurderingen/planleggingen. 

• Bygge en ny gapahuk, primært i Grasbekkåsen: Fremme forslag 
om lokasjon, samt undersøke kostnader for to alternativer: (1) 
bygge selv, (2) ferdig byggesett. Svein H Bjerknesmoen sjekker 
opp pris på et mulig byggesett.

• Utred muligheten for skitrekk i Villmannsbakken: Settes på vent 
til vi har funnet et eller flere medlemmer som kan tenke seg å 
foreta en slik vurdering.

• Stier som er tilpasset for sykling/fotturer for alle uansett 
alder/funksjonsgrad: Det må utredes hvorvidt dette er 
mulig/gjennomførbart. 

• Støtte FSS med dialog med hytteeierne angående evt plan for 
hugging av trær i og rundt hytteområdene: Lage og oversende 
samleoversikt over innmeldte ønsker til FSS.

Saker til oppfølging:
- Undersøke om det er noen av våre medlemmer som kan ta på seg å 
foreta en utredning av muligheter og begrensninger knyttet til evt 
etablering av enkelt skitrekk i Villmannsbakken.
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6. Eventuelt • Åpning/info i Villmannsbakken gjennomføres lør 5.okt kl 1100.
Styret vil på vegne av alle våre medlemmer overrekke en 
oppmerksomhet til Kåre Joar Flenvold som takk for meget god 
hyttebrøyting i 20 år.

• Neste styremøte (1/25) iht vedtatte aktivitetsplan (ifm vinter-
ferien)
 

Feb-25 SJS

14.okt 2024: Referat er godkjent i samråd med styret.

Vedlegg: økonomistatus per 1.okt-24.

Svein J Sandvik
Styreleder



Vedlegg - økonomioversikt 2024 (per 1.okt)
Utgifter
Navn Formål Dato Kostnad
Svein Sandvik Plakat ifm arr Villmannsbakken 30.09 193,70
Løvenskiold handel Materialer til platting 

Villmannsbakken
30.09 23030,35

Odin Tangerud Beis til gapahuker 26.08 2371,70
Svein Sandvik Merkemaling (stier) 26.08 911,00
Kåre Joar Flenvold Gruskjøring og graving i 

Villmannsbakken
26.08 10000,00

Tomas Bryn Vedsekker med kjøring 20.06 1680,00
Kåre Joar Flenvold Kjøring av klopp-matr 19.06 3075,00
Svein Sandvik Skruer Klopper 19.06 1040,40
Asbjørn Bjellånes Kloppmaterialer fra Frank 

Robert Lund
19.06 3720,00

Ungdomslag Flendølen Støtte aktivitetstilbud ved 
Vidsyn

27.05 5000,00

Helmer Pettersen Vedlikehold ovn, bord 
Namnløsen

27.05  355,00

Norges hytteforbund Medlemsavgift 25.04 1025,00
Svein Sandvik Diverse utlegg før årsmøtet 23.04 913,95
Bente Lise Bryn Leie Vidsyn årsmøte 16.04 2000,00 
Thomas Bråten Nu bluetoothforsterker 

Villmannsbakken
02.04 2147,00

Ann Cathrine Løken Påskearrengement 22.03 802,80
One com group Domeneavgift. K Mørch 22.03 250,00
Knut Mørch Webhotell 31.01 2382,00
A/S Trysil elektro Rep lys i  Villmannsbakken 12.01 9275.00
Fjordkraft Strøm måned 1-9 3545,29
DNB Avgifter måned 1-10 2017,25
Totale utgifter i år (per 1.okt 2024)
Fram mot årsskiftet ventes bl.a følgende fakturaer:
– Kloppmaterialer fra Moelven (ca 5000,-)
– Strøm Fjordkraft siste 3 mnd (ca 1500,-)
– Forsikringer (ca 500,-)

75.735,44

Inntekter
Navn Formål Dato Kostnad
Norsk tipping Grasrotandel 11.09 11161,17
Norsk tipping Grasrotandel 13.05 11035,33
Norsk tipping Grasrotandel 08.01 11020,43
Vipps Div støtte 786,00
Fjordkraft Retur av 

dobbelttrekk
27.06 300,76

Årskontingent Totalt innbetalt 41650,00
Totale inntekter 75953,69



Totalt innbetalt årskontingent = 161 stk.

Totalregnskap pr 01.10.24
Saldo 01.01.24   152.278,60
+ Inntekter per 1 okt-24 +75.953,69
- Utgifter per 1 okt-24  -75.735,44
 Status pr 01.10.2024 152.496,85


